
MEMÒRIA CLUB ALPÍ PALAMÓS SETEMBRE 2005-SETEMBRE 2006

1) Al juliol 2005 es va escollir una nova junta directiva i nous responsables de 
secció.

2) S'ha intentat diversificar el tipus d'activitats portades a terme segons les 
propostes aportades.

3) El 15è Aniversari ens ha implicat a tots.(el calendari,la projecció “Catalans al
K2” amb l´Òscar Cadiach,la sortida 15x15x15x15.....).

4) S'ha apostat per la formació amb el cursets de primers auxilis i seguretat a 
muntanya.

5) Finalment s'ha presentat el llibre d'en Zisko “Denali,la realitat d'un somni” 
on deixa tancada aquesta pàgina de la seva vida.

6) Les marxes 7a Megalítica (80 participants) i  II Traginers(472 participants)  
han tingut una gran acceptació.

7) Hem millorat els canals de comunicació amb la creació de la nostra plana 
web www.clubalpipalamos.com , els anuncis a la web de la FEEC.

8) A part de l'audiovisiual “L'altra cara del K2”,també hem projectat “El gran 
Salt”,trekking pel massís de l'Annapurna i ascensió al Pisang Peak(6.091m.).

9) De les sortides a l'estranger cal destacar l'expedició a la Patagonia(Torres 
del Paine i Parque Nacional de los glaciares) , l'ascensió al Cerví(Matterhorn)
i a l'Alphubel als Alps.

10)A les caminades de resistència ha destacat en Francesc Riera,la qual cosa 
l'ha fet mereixedor del guardó com a esportista més destacat a la II Gala de 
l'Esport Palamosí.

11)Hem estat acceptats com a membres del Consell de cooperació del Consorci 
de les Gavarres.

12)Podem disposar d'un rocòdrom instal·lat dins del pavelló.
13)S'ha intentat cohesionar el grup amb els sopars/dinars: Sortides 

socials,Marxa dels Traginers,sopar de Nadal,sopar amb l'Òscar 
Cadiach,15x15x15x15..

14)S'han fet ampliacions de fotos significatives de les diferents expedicions.
15)El número de socis federats ha superat els 60, el que suposa un rècord.
16)Els preparatius de la propera expedició Aconcagua 2007 van endavant.
17)S'ha comprat material (cascos,raquetes,grampons,piolets,material 

d'escalada).
18)Hem millorat el nostre local amb un horari indefinit de tancament,l'accés a 

internet i un nou equip informàtic.
19)A més de les revistes Vèrtex i Desnivel,ens hem subscrit a la Pirineos per 

donar resposta a nivell d'informació de nostre àmbit d'actuació més  
habitual.

20)El contacte amb les administracions és fluid (Diputació de 
Girona,Ajuntament amb les àrees d'Esports,Cultura i Medi Ambient...).

Des de la junta directiva estem molt contents de com s'ha desenvolupat aquest 
any. Sens dubte cal seguir en aquesta línia,tot i que serà difícil que es pugui 
superar. Una entitat com la nostra ha de vetllar pel benestar dels seus associats i 
,per tant,donar-los resposta. Però al mateix temps, aquests, han de col·laborar 
,suggerir i aportar propostes per poder satisfer.
Tota associació és el reflex dels seus components en cada moment. És la 
força,l'interès i la dedicació dels mateixos el que porta a assolir un determinat nivell
de satisfacció.

http://www.clubalpipalamos.com/
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